超特價美國原岸5/6日遊

Past Coast 5/6 Days Budget Tours Departure from New York City

費用 COST 6DAYS 5NIGHTS 5DAYS 4NIGHTS 雙人 DOUBLE \$398 \$352 單人 SINGLE \$502

(第三,四人同居免费·THE THIRD AND FOURTH PERSON ARE FREE CHARGE FOR SHARING ONE ROOM!

知的市 \ 中國城 \ 南景區 \ 唐城 \ 基底板块區 \



家園。研粉布

Hometown - New York City

由原居地飛往紐約市,搭乘國内航班的旅客,接機人員在機場(Baggage Claim)提行李處等候(搭乘國際航班的旅客,提取行李後,在出關迎賓處與接 機人員會合)。紐約接機可使用 "JFK" "LGA",或 "EWR" 機場。鑒於方 便接送,本公司建議儘量訂於 "EWR" 機場。五點前接到的旅客可以參加紐約 市區夜遊(自費項目\$25,名額有限)

**凡上午9點至下午2點前抵達JFK 和LGA機場在領取行李后的客人請與我們的接 機人員會合隨車前往唐人街,自行用餐購物。唐人街送往酒店的班車發車時間為 下午1:00和下午4:30。

**接機人員工作時間為美東時間早上9AM-晚上10PM(最後一班免費班車於晚上 10點離開)

**注意:若您的班機因天氣狀況或航班延誤等原因而未能在 免費接機時間內到達 (9AM-10PM),您需支付\$125乘坐接機專車回酒店。

Arrive at New York City from hometown. For domestic flight, customer can meet our staff at the baggage claim area. (For international flight, customer can meet our staff at the US Customs and Immigration exit / Meeting point after luggage is picked up)

Customers who have already met with our staff before 5PM may join the city night tour (\$25 with limited availability). All New York City airport pick up will be available in "JFK", "LGA", and "EWR". We strongly recommend the use of "EWR" for customer's convenience.

**Customer with arrival time 9AM - 2PM at "LGA" and "JFK" airport baggage claim areas will transfer to Chinatown for lunch & shopping. Transportation to hotel from Chinatown will depart at 1PM and 4:30PM

**Airports pick up schedule: Eastern Standard Time 9AM - 10PM (Last free transportation will depart at 10 PM)

**NOTE: Any delayed flight due to weather conditions or any circumstance which is unable to arrive before 10 PM for the free airports pick up, customer will be charged for the fee of \$125 for the late transportation.

酒店HOTEL: Ramada Plaza or Similar Standard或同級。

即均而為關係

New York City Tour

紐約市區遊 - 中國街,華爾街金融區,新世貿大廈,自由女神環島遊,帝國大 廈,航空母艦,五花八門奇趣館,聯合國總部,洛克菲勒中心,途經第五大道, 時報廣場,晚餐後入住新澤西酒店。

The tour begins by taking you around the "Big Apple". From the quaint streets of Chinatown to the financial capital: Wall Street, New World Trade Center, Liberty Cruise ride, United Nations, USS Intrepid, the thrilling Empire State Building, Rockefeller Center, Believe it or Not Museum, Times Square and drive by the Fifth Avenue. After dinner, tour will head back to hotel in New Jersey. 酒店HOTEL: Ramada Plaza or Similar Standard或同級。

唐伽一種溶順 (1823.49里)

Philadelphia - Washington D.C. (about 253.4 miles)

早上到美國獨立誕生地 - 費城,自由鐘,獨立宮。下午抵達華盛頓特區,包括白 宮,國會大廈,史密斯自然歷史博物館,首都遊船,總統蠟像館,林肯紀念堂, 越南戰爭紀念廣場,朝鮮戰爭紀念廣場,傑佛遜總統紀念堂,晚餐後入住酒店。 In the morning, tour will visit the "City of Brotherly Love"- Philadelphia: Independence Hall and Liberty Bell. In the afternoon, tour will be arrived in Washington D.C.: White House, U.S. Capitol Hill, Smithsonian Museum of Natural History, Capitol Cruise Ride, President Wax Museum, Lincoln Memorial, Vietnam Veteran Memorial, Korean War Memorial, and Jefferson Memorial.

酒店HOTEL: Best Western or Similar Standard 或同級。

展開西京的一個聖明語

Hershey - Corning Glass Center - Niagara Falls

(about 527.4 miles)

早上驅車途經賓夕法尼亞州到達好時巧克力城,下午參觀康寧玻璃博物館,傍晚 時分抵達美境尼加拉瀑布觀賞七彩瀑布夜景,晚餐後入住酒店。

In the morning, tour will depart from Washington D.C. then pass by the state of Pennsylvania to visit Hershey's Chocolate World and will arrive in Corning Museum of Glass in afternoon. The tour will be arrived in Niagara Falls in American side to enjoy the breathtaking falls views at night then head back to hotel

酒店HOTEL: Holiday Inn Grand Island or Similar Standard 或同級。

Niagara Falls - Boston (about 485.3 miles)

早上前往尼加拉美國邊境瀑布區,遊覽公羊島,遊客可遙望加拿大對岸馬蹄瀑 布,觀看氣勢滂的世界大瀑布之一,繼往美國瀑布及新娘面紗瀑布,IMAX 布大電影了解尼加拉瀑布的故事,夏日可乘"霧中少女號" (季節性)響 (季節性)觀看瀑 布。(5天行程團友在此結束行程,送往水牛城機場"BUF")之後驅車前往歷史 文化之都波士頓享用一頓著名的波士頓龍蝦大餐後入住酒店。

In the morning, tour will visit the Goat Island views the Canadian Horseshoe Fall (American side), American Falls. Bridal Vile Falls, IMAX movie about the history of Niagara Falls and ride of Maid of the Mist boat tour(seasonal only). 35 days tours ended, transfer to buffalo airport "BUF" in the afternoon, tour will visit the historical town - Boston and enjoy the famous Boston Lobster Dinner then head back to hotel.

酒店HOTEL: Best Western Royal Plaza, Double Tree Boston, Days Hotel or Similar 或同級。

***於水牛城機場"BUF"離開,請訂下午1時30分后的航班。

*** Leaving from Buffalo airports "BUF" please arrange flight after 1:30pm.

波士頓新舊文化的城市觀光,參觀紅磚碧瓦的哈佛大學,培育高科技人才的麻省 理工學院,途經聖三一教堂和約翰漢考大廈波士頓最高大樓,波士頓海港遊船。 隨後驅車到波士頓最繁華的購物及飲食區-昆西市場,享用當地的傳統美食後結 東行程,波士頓機場送機後返回紐約,结束六天愉快的美東精華之旅。(爲了減 輕回程旅途勞累,強烈建議回程訂於波士頓機場)

In the morning, the tour will visit Harvard University, MIT; pass by Trinity Church and the tallest building in the New England District - John Hancock Tower Boston Harbor Cruise ride, shop and lunch at Quincy Market. Noontime Boston airport drop off and transfer to NYC area airports ("JFK", "LGA", "EWR"). (Due to long travel distance to New York City, the use of Boston airport "BOS" is strongly recommends)

於波士頓機場"BOS"離開,請訂下午1時30分午後的航班。

於紐約機場 "JFK" "LGA" 和 "EWR" 離開,請訂晚上6時45分後的航班。 For those on the 6 days tour leaving from Boston ("BOS"), please arrange the flight after 1:30pm.

For those on the 6 days tour leaving from New York City ("JFK", "LGA"," EWR"), please arrange flight after 6:45pm.

****遊覽時間,順序可能做出調整。

***** Itinerary subject to arrange for best quality.